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Kvartersgården Björksätra samfällighet, Åkersberga 

Årsmöte Björksätra Bredbandsförening (BBF) Ekonomisk förening 2025-05-22 
Antal närvarande: 9 medlemmar 

1. Val av ordförande och protokollförare för årsmötet 

Stämman väljer Henrik Nordberg till ordförande och Johan Aulin Lundeqvist som 

protokollförare. 

2. Godkännande av röstlängd 

Stämman fastställer röstlängden. 

3. Val av en eller två justeringsmän 

Stämman väljer Jan-Erik Liwenborg till justeringsman. 

4. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning 

Stämman fastställer att årsmötet blivit utlyst i behörig ordning. 

5. Fastställande av dagordning 

Stämman fastställer dagordningen 

6. Styrelsens årsredovisning, ekonomiredogörelse och revisionsberättelsen 

Henrik Nordberg föredrar årsberättelsen och revisionsberättelsen. Johan Aulin 

Lundeqvist föredrar ekonomin för gångna året samt förslaget för hur årets vinst skall 

disponeras. 

7. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt om hur 

vinster eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras 

Stämman beslutar att godkänna förslaget om att 2024 års resultat på -6 320 kronor 

skall balanseras i ny räkning. 

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

Stämman beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

9. Frågan om arvode till styrelseledamöterna och revisorerna 

Nuvarande arvoden är: 
Ordförande och ledamöter: 4000 kr brutto 

Suppleanter: 2000 kr brutto 

Valberedning och revisorer: 500 kr brutto 

 

Stämman beslutar att fastställa arvoden enligt ovan fortsatt ska gälla. 

  



 

 

10. Årsavgift 

Stämman beslutar att årsavgiften ska höjas till 500 kronor per fastighet och år. 

Höjningen beror av två saker, dels flyttas föregående års höjning från 

bredbandsavgiften till årsavgiften, dels avser avgiftshöjningen att täcka arvodet för 

extern revisor, då ingen medlem har kunnat ta på sig det uppdraget. I beslutet ingår att 

återställa bredbandsavgiften från 150 kr till 139 kr per fastighet och månad. 

11. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas 

Valberedningen föreslår att välja Henrik Nordberg och Johan Aulin Lundeqvist som 

ordinarie ledamöter och Patrik Varnemo som suppleant. 

Stämman beslutar att välja 2 styrelseledamöter och 1 suppleant, 2 valberedning och 

1 revisor. 

 

12. Budget 

Johan Aulin Lundeqvist föredrar budgetförslaget för 2025, detta förutsätter samma 

styrelsearvoden och de justeringar av årsavgift och bredbandsavgift som berörts 

ovan, vilket ger ett förväntat nollresultat. 

Stämman beslutar att godkänna budget för 2025. 

13. Val av ordförande 

Stämman väljer Henrik Nordberg till ordförande för ett år. 

14. Val av övriga styrelseledamöter och eventuella styrelsesuppleanter 

Stämman beslutar att välja Johan Karlsson och Emil Funhammar till ordinarie 

ledamöter för två år. 

Stämman beslutar att välja Patrik Varnemo som suppleant för ett år. 

15. Val av revisorer och eventuella revisorssuppleanter 

Stämman beslutar att ge styrelsen i uppdrag att ta in en extern revisor för ett år. Ett 

förslag som kom upp var att använda samma revisor som Björksätra 

Samfällighetsförening (Christina Wahlberg). 

16. Val av valberedning 

Stämman beslutar att för ett år välja Jan-Erik Liwenborg (sammankallande) och 

Patrik Varnemo till valberedning. 

17. Behandling av motioner 

Inga motioner har inkommit. 

18. Övriga ärenden som ska tas upp på föreningsstämman enligt lag eller föreningens 

stadgar 

Önskemål finns om att mäta upp fiberanslutningarna för att säkerställa att all fiber 

håller rätt kvalitét. Styrelsen får i uppdrag att söka efter lämplig leverantör/utförare 

för detta uppdrag, samt då även att se över behovet av en eventuell höjning av 

årsavgiften för att täcka kostnader för denna mätning. 



 

Det diskuterades kring texten om ”Garanti- och avtalsinformation” på hemsidan 

som handlar om var den enskilde medlemmens ansvar för nätet slutar och var 

föreningens ansvar tar vid. Som det nu är formulerat kan det verka som om ingen 

har ansvar för nätet där den går över kommunal mark. Styrelsen fick i uppdrag att 

ändra texten så att den bättre speglar verkligheten. 

 

19. Stämmans avslutande 

Henrik Nordberg tackade närvarande medlemmar för visat intresse och avslutade 

årsstämman. 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………………………………. …………………………………………………… 

Henrik Nordberg, ordförande  Johan Aulin Lundeqvist, protokollförare 

 

……………………………………………………. 

Jan-Erik Liwenborg, justeringsman 


	Årsmöte Björksätra Bredbandsförening (BBF) Ekonomisk förening 2025-05-22

